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Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia riadnej Konferencie  

Slovenského zväzu karate 

 

Názov športovej organizácie:          Slovenský zväz karate 

 

Názov zasadajúceho orgánu:          Riadna Konferencia SZK 

 

Miesto konania zasadnutia:            Sport Resort Slovenka – Moštenica 159, okr. B. 

Bystrica 

 

Dátum konania zasadnutia:            23. Jún 2019 so začiatkom o 14:00 hod. 

 

Pracovné predsedníctvo:                Daniel Líška - predsedajúci 

                                                          Peter Macko, František Vorobeľ - členovia 

 

Zapisovateľ:                                      Leopold Roman 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Termín konania Konferencie a materiály k rokovaniu Konferencie boli zverejnené na trvale 

prístupnom webovom sídle SZK, v lehotách stanovených zákonom a stanovami SZK. 

Pozvánky s programom, ako aj materiály k rokovaniu Konferencie boli členom zaslané 

elektronicky. 

___________________________________________________________________________ 

 

Navrhovaný program: 

 

1. Otvorenie rokovania Konferencie 

2. Overenie počtu mandátov 

3. Schválenie pracovného predsedníctva a pracovných komisií (mandátová, návrhová, 

zapisovateľ, overovatelia) 

4. Správa mandátovej komisie 

5. Schválenie programu Konferencie 

6. Schválenie rokovacieho poriadku 

7. Správa prezidenta 

8. Správa o činnosti komisií a hospodárení za minulé obdobie 

9. Predloženie a schválenie výročnej správy SZK a rozpočtu za rok 2018 

10. Schválenie doplnenej výročnej správy SZK za rok 2016 ver.2 

11. Schválenie doplnenej výročnej správy SZK za rok 2017 ver.2 

12. Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2019 

13. Správa kontrolóra 

14. Diskusia 

15. Prijímanie nových členov 



2 

 

16. Správa mandátovej, návrhovej komisie a schválenie uznesení 

17. Záver 

 

K BODU 1. 

Otvorenie rokovania Konferencie. 

Zasadnutie riadnej konferencie otvoril prezident SZK  Ing. D. Líška, ktorý privítal delegátov 

a informoval ich o úlohách, ktoré ich čakajú pri napĺňaní programu Konferencie. 

K BODU 2. 

Overenie počtu delegátov 

Nasledovala kontrola účasti a s tým súvisiace konštatovanie, že je prítomný nadpolovičný počet 

pozvaných delegátov – a teda konferencia je uznášania schopná. 

K BODU 3. 

Schválenie predsedníctva a pracovných komisií SZK 

Výkonným výborom SZK bolo Konferencii navrhnuté pracovné predsedníctvo v zložení: 

Daniel Líška – predsedajúci, Peter Macko, František Vorobeľ – členovia. 

Pracovné komisie boli navrhnuté v zložení: 

Mandátová komisia: J. Poliak – predseda, P. Bozogáň, K. Longová – členovia. 

Na funkciu zapisovateľa bol navrhnutý: L. Roman. 

Za overovateľov boli navrhnutí: V. Jankó, Ľ. Striežovský. 

Doplňujúce návrhy neboli predložené, preto predsedajúci dal hlasovať o jednotlivých návrhoch: 

Plénum hlasovaním aklamačne, jednomyseľne schválilo: 

Pracovné predsedníctvo v zložení: 

Daniel Líška – predsedajúci, Peter Macko, František Vorobeľ – členovia 

Hlasovanie: Za hlasovali všetci prítomní delegáti. Pracovné predsedníctvo bolo schválené. 

Mandátovú komisiu v zložení: 

Jozef Poliak – predseda, P. Bozogáň, K. Longová - členovia 

Predsedajúci následne predložil doplňujúci návrh, aby Mandátová komisia plnila aj úlohu 

Návrhovej komisie a bola teda : Mandátovo – návrhová komisia. Doplňujúci ani iný návrh  

nebol predložený.  

Hlasovanie: Za hlasovali všetci prítomní delegáti, plénum teda schválilo: 

Mandátová komisia bola zlúčená s návrhovou komisiou do Mandátovo–návrhovej 

komisie. Mandátovo – návrhová komisia bude pracovať v zložení: 

Jozef Poliak – predseda, Peter Bozogáň, Katarína Longová – členovia 

Hlasovanie – schválenie zapisovateľa:  

Za hlasovali všetci prítomní delegáti. Na funkciu zapisovateľa bol schválený: L. Roman. 

Hlasovanie – schválenie overovateľov:  

Za hlasovali všetci prítomní delegáti. Za overovateľov boli schválení: V. Jankó, Ľ. Striežovský. 

K BODU 4. 

Správa Mandátovo – návrhovej komisie 

Komisia skonštatovala, že na Konferenciu bolo v súlade so Stanovami SZK pozvaných 93 

zástupcov riadnych členov SZK, ktorí majú splnené všetky náležitosti a povinnosti ohľadom 

členstva.  V zmysle schváleného kľúča pre výpočet hlasov delegátov (klubov/oddielov) je 

celkový počet hlasov 233.  
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Prítomných v čase začiatku Konferencie, bolo 60 delegátov s počtom hlasov 169 t.j.   64,52 %  

zo všetkých delegátov a 72,5 % zo všetkých hlasov. 

Mandátová - návrhová komisia skonštatovala, že Konferencia je uznášaniaschopná, nakoľko je 

prítomná nadpolovičná väčšina všetkých delegátov s právom hlasovať. 

Ďalej skonštatovala, že počet hlasov na prijatie rozhodnutí Konferencie, kde je potrebná: 

a) nadpolovičná väčšina prítomných hlasov delegátov je 85 hlasov (pri počte prítomných 

      169 hlasov), 

b) kvalifikovaná väčšina ¾ prítomných delegátov je 127 hlasov (pri počte prítomných 169 

hlasov). 

 

K BODU 5. 

Schválenie programu Konferencie 

Predsedajúci predložil na schválenie delegátom program zasadnutia Konferencie a vyzval ich 

na pripomienky, alebo prípadné zmeny programu. Zároveň navrhol, aby hlasovanie 

k jednotlivým bodom bolo zároveň hlasovaním o uznesení k tomu ktorému bodu, preto vyzval 

delegátov, aby prípadné návrhy po diskusii k nim formulovali vo forme uznesenia. Keďže 

neboli doplňujúce ani pozmeňujúce návrhy, nasledovalo hlasovanie o programe a forme 

hlasovaní o uzneseniach. 

Hlasovanie: 

Za – 169 hlasov  Proti – 0  Zdržali sa hlasovania – 0 

Program bol schválený. 

 

Uznesenie 1/RK/6/2019 

Konferencia schvaľuje nasledovný program Konferencie SZK: 

1. Otvorenie rokovania Konferencie – overenie počtu delegátov 

2. Overenie počtu delegátov 

3. Schválenie pracovného predsedníctva a pracovných komisií (mandátová, návrhová, 

zapisovateľ, overovatelia) 

4. Správa mandátovej komisie 

5. Schválenie programu Konferencie 

6. Schválenie rokovacieho poriadku 

7. Správa prezidenta zväzu 

8. Správa o činnosti komisií a hospodárení za minulé obdobie 

9. Predloženie a schválenie výročnej správy SZK a rozpočtu za rok 2018 

10. Schválenie doplnenej výročnej správy SZK za rok 2016 ver.2 

11. Schválenie doplnenej výročnej správy SZK za rok 2017 ver.2 

12. Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2019 

13. Správa kontrolóra 

14. Diskusia 

15. Prijímanie nových členov 

16. Správa mandátovej, návrhovej komisie a schválenie uznesení 

17. Záver 

K BODU 6. 

Schválenie rokovacieho poriadku 
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Následne predložil predsedajúci, prítomným na schválenie rokovací poriadok. Neboli vznesené 

žiadne pripomienky, takže nasledovalo hlasovanie. 

Hlasovanie: 

Za – 169  Proti - 0  Zdržali sa hlasovania – 0 

Rokovací poriadok bol schválený. 

 

Uznesenie 2/RK/6/2019 

Konferencia schvaľuje rokovací poriadok v znení, ako bol predložený.  

 

K BODU 7. 

Správa prezidenta SZK 

Prezident zväzu na úvod poďakoval všetkým prítomným delegátom, členom Výkonného 

výboru, reprezentačný i klubovým trénerom, všetkým spolupracovníkom, za vynaložené úsilie 

a aktívnu spoluprácu počas uplynulého obdobia.  

Potom vo svojej správe, ktorá je v podrobne zachytená vo Výročnej správe vyzdvihol niektoré 

témy: 

- zanalyzoval výsledky našich reprezentácií, osobitne poďakoval šiestim medailistom (0-2-4) 

z ME kadetov, juniorov, U21 2019 v Aalborgu, ale najmä bronzovej medailistke Ingride 

Suchánkovej v kategórii kumite do 61kg, z ME seniorov 2019 v Guadalajare. Ďalej podotkol, že 

dosiahnuté medailové umiestnenia nás z pohľadu WKF rankingu hodnotenia krajín zaradili 

medzi najúspešnejšie slovenské športy, ale vzápätí nezabudol poukázať aj na slabšie výkony 

i výkonnostnú nestabilitu viacerých reprezentantov a zhoršenie ich umiestnení v individuálnych  

rebríčkoch. 

- vyzdvihol narastajúci počet účastníkov v detských a žiackych súťažiach, zavedenie súťažného 

časového harmonogramu zo strany ŠTK, ako aj vyriešenie kontroly hmotnosti pretekárov, 

poďakoval organizátorom súťaží, ako aj všetkým ktorí sa na ich príprave a zdarnom priebehu 

podieľali . 

- poďakoval organizačnému tímu Veľkej ceny Slovenska, ktorá už tradične mala vysokú 

športovú i kultúrno-spoločenskú úroveň. 

- vyslovil tiež poďakovanie členom a spolupracovníkom Komisie štátnej reprezentácie, ako aj 

Rozhodcovskej komisii, kde na poste predsedu nahradil M. Becu V. Jankó. Ocenil, že pod 

vedením V. Janka, ktorého VV zaviazal k viacerým úlohám, zameraným najmä na 

zaktivizovanie činnosti a koncepcii práce v regiónoch, sa komisiu podarilo doplniť a množstvo 

práce rozdeliť medzi viacerých aktívnych členov. Tu vyzdvihol aktivitu rozhodcov VUKaBU, 

ktorí predložili viacero návrhov na zlepšenie činnosti a rozdelenie práce komisie.   

-  ďalej informoval delegátov o možnostiach vzdelávania v spolupráci s FTVŠ UK v Bratislave, 

či úzkej, a najmä veľmi dobrej spolupráci s SOŠV, na všetkých úrovniach. 

Po prednesení správy poskytol prítomným priestor k vyjadreniu sa, otázkam, pripomienkam. 

Následne dal o správe hlasovať. 

Hlasovanie: 

Za - 169 hlasov  Proti - 0  Zdržali sa hlasovania – 0 

Správa prezidenta bola schválená. 

Uznesenie 3/RK/6/2019 

Konferencia schvaľuje správu prezidenta SZK za uplynulé obdobie. 
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K BODU 8. 

Správa o činnosti komisií a hospodárení za minulé obdobie 

F. Vorobeľ, predseda Disciplinárnej komisie SZK:  

Komisia pracovala v zložení František Vorobeľ – predseda a Daniel Potoma – podpredseda. 

V predchádzajúcom období spracovala a predložila na schválenie nový disciplinárny poriadok, 

ktorý bol schváleným VV SZK, dňa 22.06.2018. V hodnotenom období riešila  podnet  na 

disciplinárne konanie – zaslaný trénerkou Športovej Školy Karate Bratislava K. Mackovou. Išlo 

o nešportové správanie počas III. kola SP detí a žiakov v Starej Ľubovni.  

Komisia na zasadnutí napokon rozhodla, že upúšťa od uloženia disciplinárnej sankcie v zmysle 

článku 70 odsek 2 Disciplinárneho poriadku SZK.  

V hodnotenom období komisia zasadala v Košiciach a Poprade (počas pretekov) a viackrát 

riešila svoje úlohy e-mailovou komunikáciou.  

 

V. Jankó, predseda Rozhodcovskej komisie SZK: 

Nové zloženie rozhodcovskej komisie bolo schválené na zasadnutí VV SZK 27.08.2018 

nasledovne: V. Jankó – predseda, O. Citényi – tajomník a vedúci sekcie pre zahraničnú činnosť 

F. Vorobeľ, P. Bozogáň ml., P. Baďura ml., M. Cisár – členovia 

Koncepcia činností bola rozložená do 3. sekcií: domácej, zahraničnej a vzdelávacej. 

Pozitívom je zaktivizovanie rozhodcovského zboru pre domáce súťaže, etablovanie sa 

viacerých rozhodcov na medzinárodnom poli, ako aj úspešné zvládnutie rozhodcovských 

skúšok a nadobudnutie licencií WKF a EKF, a to v kata i kumite. Nemožno nespomenúť, že 

nová komisia sekcie vzdelávania pod vedením jej vedúceho  I. Bacskaia zorganizovanými 

školeniami napomohla nielen ku doplneniu rozhodcovského zboru, ale najmä k rozšíreniu 

odborných, teoretických i praktických znalostí, viacerých, najmä mladších členov.   

Predsedajúci informoval delegátov, že ďalšie správy komisií sú zachytené vo Výročnej správe 

za rok 2018, ktorá je predmetom samostatného bodu programu. 

 

K BODU 9. 

Predloženie a schválenie výročnej správy SZK a rozpočet za rok 2018 

Výročná správa bola podobne ako v minulosti k dispozícii zverejnená na trvale prístupnom 

webovom sídle  SZK. Prezident ju predniesol formou projekcie a komentára. Postupne v nej 

v nej rozanalyzoval základné údaje o SZK, dokumentoch a iných predpisoch, informácie 

o činnosti jednotlivých komisií, vzdelávaní v rámci karate, informácie o rozpočte za rok 2018, 

celkových výsledkoch hospodárenia, čerpaní dotácií, výnosov, auditu. 

Keďže neboli k Výročnej správe, rozpočtu, štatistikám, auditu, vznesené žiadne pripomienky, 

dal predsedajúci o schválení Výročnej správy a rozpočtu za rok 2018 hlasovať. 

Hlasovanie: 

Za – 169  Proti – 0  Zdržali sa hlasovania – 0 

Výročná správa a rozpočet za rok 2018 boli schválené. 

 

Uznesenie  4/RK/6/2019 

Konferencia schvaľuje Výročnú správu za rok 2018 a rozpočet za rok 2018. Zároveň berie na 

vedomie správu o audite.  
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K BODU 10 a 11. 

Schválenie doplnenej Výročnej správy SZK za rok 2016 ver. 2 a schválenie doplnenej 

výročnej správy za rok 2017 ver. 2 

Predsedajúci ďalej informoval prítomných zástupcov klubov o doplnených výročných správach 

SZK za rok 2016 a za rok 2017 ver. 2, ktoré boli doplnené na základe kontroly a výzvy zo 

strany Hlavného kontrolóra športu, pričom ich kompletné znenie je stále k dispozícii na 

webovej stránke zväzu.  

Keďže k uvedeným materiálom neboli žiadne dotazy, dal o nich hlasovať.  

Hlasovanie: 

Za – 169 hlasov  Proti – 0  Zdržali sa hlasovania – 0 

Doplnené výročné správy SZK za rok 2016 a 2017 ver. 2 boli schválené. 

 

Uznesenie 5/RK/6/2019 

Konferencia schvaľuje doplnenú Výročnú správu za rok 2016 ver. 2 a tiež doplnenú Výročnú 

správu za rok 2017 ver. 2. 

 

K BODU 12. 

Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2019. 

Prezident zväzu predložil prítomným na schválenie skladbu a rámcový návrh rozpočtu na rok 

2019. Delegáti boli oboznámení so stavom čerpania prostriedkov, plánovanými príjmami a 

výdajmi v nasledujúcom období. Keďže k uvedenému neboli žiadne otázky,  ani pripomienky, 

predložený návrh bol schválený. 

Hlasovanie: 

Za - 169 hlasov  Proti - 0  Zdržali sa hlasovania - 0   

 

Uznesenie 6/RK/6/2019. 

Konferencia schvaľuje návrh rozpočtu na rok 2019. 

 

K BODU 13. 

Správa kontrolóra SZK 

Kontrolór SZK a predseda Kontrolno – revíznej komisie SZK Ing. J. Cisarik – správu predložil 

na základe ods. 12 bodu e) Čl. XXVII. Stanov SZK, kontrolór vypracúva výročnú správu 

o činnosti kontrolóra, ktorú predkladá najvyššiemu orgánu SZK a podľa paragrafu 13 ods. 3 

písm. e/ zákona č. 440/2015 z.z. o športe a zmene a doplnení niektorých zákonov – úlohy 

kontrolóra.  

Táto správa nadväzuje na výročnú správu kontrolóra SZK za rok 2017 a štruktúrou a obsahom 

vychádza zo správy z činnosti hlavnej kontrolórky športu za rok 2018.  

Organizácia a personálne zabezpečenie 

Zloženie Kontrolno – revíznej komisie SZK: 

Ing. Jozef Cisarik – Kontrolór a predseda Kontrolno – revíznej komisie SZK 

Ing. Roman Konrád – náhradník kontrolóra SZK a podpredseda Kontrolno – revíznej komisie 

SZK 

Ladislav Konrád – člen Kontrolno – revíznej komisie SZK 
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Kontrolór informoval prítomných delegátov, že v zmysle svojich kompetencií si vyžiadal 

doklady a vykonal kontrolu činnosti zväzu. V tomto duchu sa podielal na: 

1. Kontrole dodržovania stanov, obsahu zápisníc zo zasadnutia najvyššieho orgánu a ich 

zverejňovaní. 

2. Podnetoch na prešetrenie zaslané na kontrolóra SZK v r. 2018 a 2019. 

3. Kontrole hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti použitia verejných 

prostriedkov. 

4. Kontrole dodržiavania § 9 ods. 4 až 7 ZoŠ – Hospodárenie športovej organizácie. 

5. Kontrole úhrad členských príspevkov od členov SZK a úhrad licencií skúšobných 

komisárov. 

6. Kontrole § 69 ods. 5 pís. a) zákona č. 440/2015 Z.z. o športe. 

7. Konzultačnej činnosti a poradenskej činnosti pre členov SZK. 

8. Školení a seminároch. 

 

Kontrolór prečítal prítomným kompletné znenie Výročnej správy o činnosti kontrolóra 

Slovenského zväzu karate za rok 2018, so všetkými informáciami o kontrolnej činnosti, 

úlohách, podnetoch, finančných transakciách, nedostatkoch i záveroch. V písomnej forme ju 

následne odovzdal predsedníctvu Konferencie a tiež sekretariátu zväzu. 

Prítomní delegáti jej znenie prijali bez pripomienok a Konferencia správu schválila. 

Hlasovanie: 

Za – 169  Proti – 0  Zdržali sa hlasovania - 0 

 

Uznesenie 6/RK/6/2019 

Konferencia schvaľuje Správu Kontrolóra SZK za predchádzajúce obdobie. 

 

Následne predsedajúci oslovil prítomných delegátov s výzvou na vyjadrenie sa, návrhom, na 

výšku a spôsob odmeňovania kontrolóra v zmysle §12 ods.7 Zákona o športe č.440/2015 Z. z. 

pre nasledujúce obdobie. 

Po postupných návrhoch diskutujúcich,  J. Semaníka, V. Janka, J. Valentu, M. Rusnáka, vzišiel 

z pléna návrh na odmenu, ktorá by zodpovedala mesačnej hodnote vo výške 800,- Eur, o ktorej 

dal následne predsedajúci hlasovať. 

Hlasovanie: 

Za – 155  Proti – 8  Zdržali sa hlasovania - 6 

 

Uznesenie 7/RK/6/2019 

Konferencia schvaľuje odmenu kontrolóra v zmysle §12. Ods.7 Zákona o športe č.440/2015 

Z.z. a to vo výške zodpovedajúcej hodnote 800,- Eur/mesačne. 

 

K BODU 14. 

Diskusia 

V diskusii odzneli od prítomných delegátov konferencie príspevky a pripomienky na viacero 

tém. Či už ohľadom systému súťaží, ich časového harmonogramu, rozhodovaniu na nich, 
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k informačnému systému a zapisovaniu údajov doň, ale tiež o komunikácii medzi klubmi a 

rodičmi. 

D. Líška – na úvod diskusie poďakoval zástupcom klubov za aktívnu spoluprácu so zväzom, 

osvojenie si pravidelnej aktualizácie dát a údajov toho-ktorého klubu do informačného 

systému, online prihlasovanie pretekárov na súťaže, či periodickú registráciu svojich aktívnych 

športovcov, členov.  

 

M. Rusnák – opakovane vyslovil nespokojnosť s rozhodovaním pri súťažiach agility, kde 

rozhodcovia podľa neho pravidelne prehliadajú nesprávne vykonávanie techník súťažiacich, 

a tak vďaka ich benevolencii pri udeľovaní resp. neudeľovaní penalizácií, ovplyvňujú podľa 

neho výsledky-poradie pretekárov. Preto by navrhol, aby kouč mohol dať proti tomu protest 

a po kontrole aby sa upravilo hodnotenie rozhodcov.  Dával by aj 2 sekundové penalizácie. 

 

V. Jankó – s uvedenou pripomienkou čiastočne súhlasil, ale vzápätí podotkol, že za každú cenu 

ísť v agility cestou penalizácií za neraz diskutabilné. Správne či chybné vykonanie tej-ktorej 

techniky, môže byť pre deti de motivujúce, najmä ak ide o začiatočníkov, ktorí sa s karate iba 

zoznamujú. Zároveň z pohľadu predsedu RK priznal, že jeho snahou do budúcnosti bude 

v maximálnej miere zabrániť vyskytujúcim sa prestojom na tatami a dať tak súťažiam ešte 

plynulejší priebeh.   

 

K. Macková – ohľadom prestojov sa priklonila k názoru p. Janka a súčasne dala podnet na 

zamyslenie pri riešení často vznikajúcej časovej tiesni v súťažiach kata, keď deti postúpia do 

ďalších kôl.  

 

A. Glatzová – vyslovila presvedčenie, že ideálny časový harmonogram je asi ťažké pripraviť, 

ale pri jeho tzv. zdokonaľovaní by sa podľa nej mal zachovať model, aby najmenšie deti boli 

časovo zvýhodnené – a odsúťažili ako prvé. 

 

J. Glatz – k uvedenej téme pripojil názor, aby online prihlasovanie detí na súťaže bolo len 

v kompetencii akreditovaných koučov, resp. kompetentných zástupcov klubov, nie rodičov. Bol 

by to prostriedok, ako v systéme udržať poriadok a vyhnúť sa potenciálnym sporom, resp. 

nekontrolovanému prihlasovaniu a odhlasovaniu súťažiacich. 

 

Ľ. Striežovský – ten uviedol, že podľa neho sa prihlasovanie cez online systém osvedčilo a 

súčasne poznamenal, že naznačované problémy, resp. ich riešenie, sú iba vecou komunikácie, a 

organizácie v kluboch. Navyše tak ako sa dá pretekár na súťaž prihlásiť, tak nie je problém ho, 

z primeraného dôvodu z nej aj odhlásiť.  

 

L. Čiernik – ocenil zavedenie kalibrovanej váhy na súťažiach, ktorou sa zabezpečila 

transparentnosť a zároveň korektnosť pri vážení súťažiacich. 

 

K. Macková – otvorila otázku účasti našich reprezentantov na SP Karate1 v kategóriách kata, 

kde sa evidentne  naši pretekári, až na malé výnimky, nevedia presadiť. Tiež sa opýtala na 

postup pri zavádzaní rozhodovania kata na známky podľa pravidiel WKF. 
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Ďalší diskutujúci delegáti sa prezentovali otázkami, názormi a pripomienkami rovnakého alebo 

podobného charakteru.  

Prezident zväzu sa snažil na uvedené témy priebežne odpovedať. 

- k otázkam korektnosti posudzovania techník súťažiacich v agility sa diskutuje prakticky 

neustále, ale vzápätí vyzval na zamyslenie, čo vlastne chceme v danej disciplíne určiť 

za dôležitejšie? Rýchlosť, alebo presnosť a korektnosť techník? Odpoveď je daná tým, 

že si odpovieme na otázku, čo chceme danou disciplínou rozvíjať. Vzhľadom na vekové 

kategórie pre ktoré sú súťaže agility, je potrebné si uvedomiť, že chceme u detí v tomto 

veku rozvíjať prednostne rýchlosť a obratnosť, pretože je to najvhodnejší vek na ich 

rozvoj. Z tohto hľadiska je potrebné potom aj hodnotiť prípadné chyby pri vykonávaní 

tejto súťažnej disciplíny. Pohľad a nároky rozhodcov na technické prevedenie a z toho 

vyplývajúce penalizácie môžu byť na rôznych zápasiskách rôzne, ale je dôležité, aby 

boli nároky rovnaké pre celú skupinu (kategóriu) pretekárov, ktorí práve súťažia medzi 

sebou.  Takže ku prípadnej korekcii hodnotenia u rozhodcov by malo dôjsť až po 

ukončení celej kategórie.  

- K problematike optimálneho časového harmonogramu súťaží sa komisia ŠTK vracia 

prakticky po každej súťaži s cieľom zlepšiť ho pre ďalšiu súťaž. 

- Zavedený program v súťažiach detí a žiakov by sa mal zachovať, ale je potrebné sa 

pokúsiť ešte viac minimalizovať prestoje na tatami počas súťaží. 

 

K BODU 15. 

Prijímanie nových členov. 

Prihlášky do zväzu a Výkonným výborom SZK mali schválené provizórne členstvo kluby:  

1. Športový klub karate SEIWA - št. zástupca Ing. Tomáš Kayser 

2. Karate klub MEDVEĎ – št. zástupca Mgr. Peter Macinský 

3. OBČIANSKE ZDRUŽENIE BONSAI – št. zástupca Jozef Čulák 

4. Zander Sport Club – št. zástupca Mgr. Peter Krajčírovič 

 

Žiadosť o provizórne členstvo požiadal, ktoré VV SZK bolo schválené: 

KARATE KLUB ZAZEN – št. zástupca Mgr. Ivan Beluško 

Následne boli prerokované jednotlivé prihlášky, ku ktorým sa mali vyjadriť zástupcovia 

jednotlivých regionálnych zväzov, kde uvedené kluby pôsobia. Prípadne prítomní delegáti. 

 

15/1. Športový klub karate SEIWA, 

pôsobiaci v Bratislave, zameraný na prácu s mládežou, spĺňajúci podmienky prijatia. Nikto 

nevyslovil žiadne otázky, ani pripomienky. 

Hlasovanie: 

Za – 169  Proti - 0  Zdržali sa hlasovania – 0 

Športový klub karate SEIWA bol prijatý za riadneho člena SZK. 

 

Uznesenie 8/RK/6/2019 

Konferencia prijíma Športový klub karate SEIWA za riadneho člena SZK. 
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15/2. Karate klub MEDVEĎ. 

Prezident zväzu informoval, že uvedený klub je členom BÚK a spĺňa podmienky členstva 

v SZK.  Nikto nevyslovil žiadne otázky, ani pripomienky. 

Hlasovanie: 

Za –  169  Proti –0  Zdržali sa hlasovania – 0 

Karate klub MEDVEĎ bol prijatý za riadneho člena SZK. 

 

Uznesenie 9/RK/6/2019  

Konferencia prijíma Karate klub MEDVEĎ za riadneho člena SZK. 

 

15/3. OBČIANSKE ZDRUŽENIE BONSAI, 

je dlhoročným, aktívnym členom ZsZK, spĺňajúci podmienky prijatia za riadneho člena zväzu. 

Nikto nevyslovil žiadne otázky, ani pripomienky. 

Hlasovanie: 

Za – 169  Proti – 0  Zdržali sa hlasovania – 0 

OBČIANSKE ZDRUŽENIE BONSAI bolo prijaté za riadneho člena SZK. 

 

Uznesenie 10/RK/6/2019 

Konferencia prijíma OBČIANSKE ZDRUŽENIE BONSAI za riadneho člena SZK. 

 

15/4. Zander Sport Club. 

Prezident informoval, že klub zameraný hlavne na prácu s deťmi a mládežou, spĺňa podmienky 

riadneho členstva vo zväze. Nikto nevyslovil žiadne otázky, či pripomienky. 

Hlasovanie: 

Za - 169  Proti - 0  Zdržali sa hlasovania – 0 

Zander Sport Club bol prijatý za riadneho člena SZK. 

 

Uznesenie 11/RK/6/2019 

Konferencia prijíma Zander Sport Club za riadneho člena SZK.  

 

Následne bola na podnet prezidenta VÚKABU J. Valentu, predložená žiadosť o riadne členstvo 

KARATE KLUBU ZAZEN. Predsedajúci v tejto súvislosti informoval, že uvedený klub získal 

provizórne členstvo na poslednom zasadnutí VV tesne pred konferenciou.  J. Valenta vzápätí 

položil otázku, či by bolo porušením podmienok Stanov SZK, ak by bolo klubu udelené už 

teraz riadne členstvo.  Prezident zväzu to neoznačil za problém, a tak nechal prítomných 

hlasovať o prijatí KARATE KLUBU ZAZEN za riadneho člena SZK. 

Hlasovanie: 

Za – 166  Proti – 3  Zdržali sa hlasovania – 0 

KARATE KLUB ZAZEN bol prijatý za riadneho člena SZK. 

 

 Uznesenie 12/RK/6/2019 

Konferencia prijíma KARATE KLUB ZAZEN za riadneho člena SZK. 
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K BODU 16. 

Správa návrhovej komisie a schválenie uznesení. 

Mandátovo-návrhová komisia konštatovala, že všetky hlasovania prebehli v zmysle 

rokovacieho poriadku a postupne hlasovaniami prijaté uznesenia budú uvedené v zápisnici  

mandátovo – návrhovej komisie tak ako boli schválené.  

 

K BODU 17. 

Záver 

Prezident zväzu Ing. D. Líška na záver rokovania poďakoval všetkým prítomným za aktívnu 

účasť na zasadnutí a poprial veľa tvorivých nápadov a síl, v ďalšej činnosti a spolupráci 

v prospech slovenského karate. 

 

 

Zapísal:  L. Roman 

 

Overili:  V. Jankó v.r. 

  Ľ. Striežovský v.r. 

 

 

 

 

 

 


